
 
 

                                                                                      
        

 

Àngel Oltra Pérez, com a portaveu del Grup Municipal Compromís per 
Pego a l’Ajuntament de Pego, a l’empara de l’article 97 del Reglament  
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, presenta 
al ple municipal per a rebre resposta oral la següent pregunta: 

A la vista dels vessaments incontrolats d’aigües residuals al Barranc de 
Benituba, i sabent que l’Ajuntament és coneixedor des d’almenys l’estiu del 
2014. 

I atenent al possible incompliment de: 

Article 1 de l’Ordenança municipal de Pego sobre contaminació de les 
aigües. 

Art 4.1.b i Art 11.3 de la Directiva 2000/60/CE 23 octubre 2000 marc 
comunitari en l'àmbit de la política de les aigües.  

 Art.259 ter de la Llei d’aigües, aprovat pel Reial Decret Legislatiu 1/2001, 
de 20 juliol RDL. 

Art.9.e de la Llei 5/2014, de 25 juliol, de la Generalitat, d'Ordenació del 
Territori, Urbanisme i Paisatge de la Comunitat Valenciana.  

Pla d’Ordenació dels Recursos Naturals de la Marjal de Pego-Oliva. 

A més de ser un risc de contaminació de l’aqüífer d’Alfaro-Segaria, amb el 
que això comporta a nivell d’abastiment d’aigua i de contaminació del Parc 
Natural de la Marjal, sense menysprear els perjudicis als veïns de la zona del 
vessament. També comporta un risc en poder ser objecte de sancions que 
hauria d’assumir l’Ajuntament. 

Per tot això formule la pregunta següent: 

- S’ha pres alguna mesura per tal de solucionar la qüestió i quan? 

- S’ha avaluat la possible contaminació a l’aqüífer? 

- Ha estat sancionat l’Ajuntament per l’abocament? 

 

 
                                                         Pego, a 26 d’octubre de 2015 

 
 
 

Àngel Oltra Pérez                                       
Portaveu Compromís per Pego 


